
 
 
REFERAT  

MØTE I LANGRENNSKOMITEEN 

 
Mandag 20. januar 2025 
Idrettens Hus, Lillehammer 
 
Til stede:    Torbjørn Broks Pettersen, Elin S. Kjeldsberg, Robert Granseth, Kari Mangset, 
   Frode Sørumshagen og Stian Ulberg. 
 
Fra admin:  Ellie Lein 
                     
 

 
ØKONOMI 
 

 
 
 

Årsregnskap 2024 
Regnskap pr. 31.12.24 viser et overskudd på kr. 25.000. 
Dette er kr. 35.000 bedre enn budsjettert underskudd på kr. 10.000. Avviket skyldes primært 
lavere kostnader enn budsjettert på bl.a. Team Elon Innlandet, interkretssamling og NC Gålå i 
november. 
 
 

SESONGEN 2024-25 
 
Terminlister 
 
 

Status turrenn 
 

Gjennomførte renn; 
• 19.01.25; Finntjernløpet, AVLYST pga. få påmeldte og krevende forhold i siste nedkjøring 

 
Status langrenn 
 

Gjennomførte renn 
• 08.12.24 Gransrennet, 125 påmeldte (ikke arrangert forrige sesong) 
• 14-15.12.24  Natrudstilrennet x 2, 326 påmeldte (2023: 446) 
• 20.12.24 Atomicrennet sprint, Lygna; 415 påmeldte (ikke arrangert forrige sesong) 

• 21.12.24  Atomicrennet distanse, Lygna; 822 påmeldte (2023: 635) 
• 29.12.24 Nyttårsrennet, Beitostølen, 136 påmeldte (ikke arrangert forrige sesong) 
• 05.01.25 Lygnasæterrennet, 201 påmeldte (2024: 219) 
• 11.01.25 Åsvangrennet, 58 påmeldte (2024: avlyst pga. kulde) 



• 11.01.25 Astridbekkrennet, 164 påmeldte (ikke arrangert i 2024) 
• 18.01.25 Svearennet, 52 påmeldte (2024: 198 – KM)) 
• 19.01.25 Trabelirennet, 93 påmeldte (2024: avlyst pga. kulde) 

 
Vi ser en tydelig trend at de store attraktive rennene øker, mens de mindre rennene har færre 
deltakere. Viktig å stimulere disse med ulike tiltak slik at de fortsatt ønsker å arrangere 
skirenn, da de mindre rennene er viktig for regionene. Evt. sak til diskusjon på vårmøtet? 

 
Kretscuper 
Ok deltakelse på Mosetertoppen Cup og Sp.bank 1 Gudbrandsdal Cup.  
Svært tynt på Sp.bank 1 Østlandet (tidligere Totenbank Cup) 
 
 
 

 
NASJONALE RENN 
 
Senior 
 

Gjennomført 
• NC Gålå 29. nov – 1. desember 
• NC/SC Lillehammer 13-15. desember 
• NM del 1 Gåsbu 15-19. januar 

 
Ikke noe særskilt å rapportere om, alt ok. 
Skikretsen har ingen egen leder på seniorrenn denne vinteren. 
 
Gjenstår 

• NC Steinkjer 7-9. februar 
• NC Vind, 20-23. februar 
• NM del 2 Hovden, 28-30. mars 

 
Junior 
 

Gjennomført 
• NC Molde 7-9. januar 

Fint arrangement, maks heldige med været. 
Det var en del diskusjon om lange distanser i eldste kvinneklasse, dette må følges opp 
etter sesongen – sak til både på vårt og NSF/LK Vårmøte. 

 
Gjenstår 

• NC Vind (inkl. NM jr. sprint) 20-23. februar 
• NM junior Lygna, 14-16. mars 
• NC junior finaler Hovden 28-30. mars 

 
Regionkontakter er på plass. 
 



15-16  år 
 

Hovedlandsrennet Oslo 7-9. februar 
• Scandic Holmenkollen Park Hotel, ok 
• Kretsledere: Robert og Kari, og evt. bistand av Martine Sogn-Larssen, Lillehammer SK 

 
• Smøresjef: Jon Olaf Bergersen, Lillehammer SK og Jostein Fuglerud, Vind IL 
• Smørere; Smørere er på plass 

 

Møte med alle smørere tirsdag 21. januar. Etter møtet vil det bli sendt ut informasjon 
til alle deltakere/foresatte. 
 

• Regionkontakter ok 
 

• Stafett HL 
Det er laget ‘påmelding’, de aller fleste har meldt inn her. 
Oversikt med poeng fra uttaksrenn klar rett etter KM, avholde møte med 
regionkontaktene. Stian bistår på det første møtet. 
 

 
Kong Haralds Ungdomsstafett 
Skal avgjøres i disse dager om den blir arrangert eller ei. 
Dersom det blir stafett, foreslår LK å bruke poenglista i Mosetertoppen Cup, dvs. at topp 2 i 
hver klasse blir tatt ut. Viktig at dette informeres om så snart som mulig, Ellie følger opp. 
 
 

OPPFØLGING VEDTAK INNMELDTE SAKER FRA OPPLAND SK TIL NSF/LK 

o Fellesstart yngre klasser; Vil endres til 11-årsklassen 
o Senke aldersgrense til 7 år på kretsrenn; vil ikke endres, fortsatt være 8 år 

 
Det er et sterkt ønske om å løfte sakene på nytt til NSF/LK vårmøte 2025. Det er da viktig at 
Frode og Stian deltar og legger fram sakene. 
 

o Overnatting HL, fordeling leder:utøver – må følges opp, har blitt ‘borte’, Ellie følger 
opp. 

 

ETABLERING TEAM LILLEHAMMER/GUDBRANDSDALEN, STATUS 
Oppstartsmøte gjennomført 10. desember, god deltakelse. 
Møte i oppnevnt arbeidsgruppe 6. januar, de har avtalt nytt møte 3. februar. 

Det meldes om at det er en positiv stemning etter arbeidsmøtet, de fortsetter å jobbe med 
et mulig Team. Det vil være viktig tilbud for de som ikke kommer inn på NTG neste sesong. 

Det bør være et sameie, som Team GTL, ikke en eierklubb som ‘inviterer’ de andre inn. Det må 
skapes et fellesskap på tvers av klubber. 



REKRUTTERINGSUTVALG   
Skikretsen ønsker å etablere et rekrutteringsutvalg med en representant fra hver 
grenkomite. Rekrutteringsutvalget vil være skiklubbutviklerens kontaktpersoner og 
diskusjonspartner for hennes aktivitet i kretsen, da hun ikke kan eller skal bruke tid på å delta 
på alle grenkomitemøter. 

Frode vil representere LK sesongen 2024-25. 

 
FORELDREVETTREGLER 
Viktig sak å følge opp! 
Ellie lager sak på skikretsens hjemmeside, som også deles i alle kanaler i sosiale medier. 
I tillegg sendes den ut til alle klubber og arrangører, med en oppfordring til å ta den aktivt i 
bruk.  

 
KURS OG KOMPETANSE 
 

Trener 1-kurs, Gjøvik 
• Kursholder Oda Blystad og Kristoffer Kvarstad 
• Barnelangrennstrenerkurs arrangert 13. januar, 8 deltakere 

• Resten av kursmodulene avholdes vinter/vår/evt. høst 2025 

 
 

SKIKRETSTING/ VÅRMØTE LANGRENN 
Skikretstinget arrangeres lørdag 10. mai på Gausdal Arena. 
Vårmøte Langrenn settes til onsdag 14. mai, Ellie booker møtelokale. 
 
 
 

HANDLINGSPLANER  

 
Ny Handlingsplan 2025-27 
LK vil følge opp denne på neste LK-møte, 10. mars. Da vil høringsutkast fra styret være klart, 
som LK kan komme med innspill til. 
 
 
 

EVENTUELT 
 
Dispensasjonssøknad Skrautvål Skifestival 
Skrautvål IL søker om dispensasjon fra reglene om fellesstart og aldersgrenser.  
Stian Ulberg erklærer seg som inhabil i saken. 
 
LK Oppland innvilger dispensasjon, under forutsetning av at det inviteres til sonerenn/åpent 
klubbrenn for 10 år og yngre, og kretsrenn/landsrenn for 11 år og eldre. 
 

 
 



Valg 2025 
Robert ønsker å tre ut av LK etter vårmøtet etter 12 år i LK. Det vil derfor bli en ledig plass i LK 
for Lillehammer-regionen. Ellie lager en sak som sendes ut til alle klubbene i regionen. Det er 
et ønske med en person som har interesse for de rekruttering og de yngre aldersgruppene.  

 
 
Samarbeidsavtale barneskisko 
Dårlige skisko kan gi mindre bra skiopplevelser for de minste. Pr. i dag er det til del dårlig 
kvalitet på skisko i størrelsene 32-34. Hvordan er muligheten for NSF å inngå en 
samarbeidsavtale med Madshus om å produsere skisko i mindre størrelse? 
 

Ellie følger opp med Marianne Myklebust i NSF Rekrutteringsavdelingen. 
 
 
 
 
Neste LK-møte mandag 10. mars kl. 18.00 på Idrettens Hus, Lillehammer. 
 
Referent Ellie,  
Lillehammer, 20. januar 2025 


